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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-8-20/2009 

 

 

Protokół Nr 66/2009 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 17 listopada 2009 r. 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

Pl. Wszystkich Świętych 3-4 
 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczył Bartłomiej Kocurek Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji, 

powitał Członków Komisji oraz gości, stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji, po czym przedstawił porządek posiedzenia w brzmieniu, jak niżej, 

który został przyjęty w głosowaniu: 6 głosów – „za” (jednomyślnie). 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja dotycząca wczesnego wspomagania w Krakowie. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym 

w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską 

Kraków – druk nr 1367, 

b) Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską 

Kraków – druk nr 1374, 

c) rozwiązania Centrum Edukacyjnego w Krakowie – druk nr 1379, 

d) ustalenia Regulaminu gospodarowania środkami finansowymi przeznaczonymi na 

pomoc zdrowotną dla nauczycieli  szkół i placówek prowadzonych przez Gminę 

Miejską Kraków – druk nr 1388. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad. 1 

Informacja dotycząca wczesnego wspomagania w Krakowie 
 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił, przedstawioną Członkom Komisji, pisemną 

„Informację na temat wczesnego wspomagania rozwoju dziecka w Krakowie” (załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu) zwracając m. in. uwagę, że warunkiem skierowania do Ośrodka jest 

opinia Poradni, że liczba dzieci objętych wspomaganiem wynosi 330 i że są pewne problemy, 

jeżeli chodzi o wyposażenie i wsparcie dzieci najmłodszych. Poinformował także, że chcą 

przygotować konferencję z udziałem lekarzy 
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Ad. 2 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym 

w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę 

Miejską Kraków – druk nr 1367 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

kryteriów i trybu przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach, 

szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków wg druku 

nr 1367 wyjaśniając, że w kwestii nagród nic nie zmieniło się i jest to powielenie tego, 

co obecnie obowiązuje. 

Komisja w głosowaniu: 8 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1367. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach, szkołach i innych 

placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 1367 (Opinia 

Nr 140/2009 z 17.11.2009 r.). 

 

 

b) Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych 

przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 1374 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie 

Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską 

Kraków wg druku nr 1375 zwracając uwagę, że odbyło się już I czytanie, jak również, 

że doszli do porozumienia ze Związkami Zawodowymi. Wyjaśnił także, w związku 

z pytaniem Marty Pateny odnośnie zapisu będącego na końcu uzasadnienia do 

przedmiotowego projektu uchwały, że gdyby Rada Miasta Krakowa chciała coś 

zmienić w tym projekcie (wprowadzić poprawki), to na nowo muszą być uzgodnienia 

ze Związkami Zawodowymi. 

Komisja w głosowaniu: 8 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku 1374. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie Regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i innych 

placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków– druk nr 1374 (Opinia 

Nr 141/2009 z 17.11.2009 r.). 

 

 

c) rozwiązania Centrum Edukacyjnego w Krakowie – druk nr 1379 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie 

rozwiązania Centrum Edukacyjnego w Krakowie wg druku nr 1379. 

W trakcie dyskusji, w której udział wzięli: Marta Patena, Przewodniczący Bartłomiej 

Kocurek poruszono sprawę dyrektorów (czy będą dwa konkursy), nauczycieli (teraz 

nauczyciel był w Centrum i w szkole, a co będzie po rozdzieleniu placówek), jak 

również kwestię obsługi finansowej 
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Uzyskano wyjaśnienie od Dyrektora Jana Żądło, że będzie dwóch dyrektorów i będą 

dwa konkursy, a powierzenie może być tylko wtedy, gdy konkurs nie jest 

rozstrzygnięty. Co do kwestii obsługi finansowej, uchwała ta nie przesądza, jaka 

będzie obsługa finansowa. 

Komisja w głosowaniu: 8 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1379. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie rozwiązania Centrum Edukacyjnego 

w Krakowie - druk nr 1379 (Opinia Nr 142/2009 z 17.11.2009 r.). 

 

 

d) ustalenia Regulaminu gospodarowania środkami finansowymi przeznaczonymi 

na pomoc zdrowotną dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez 

Gminę Miejską Kraków – druk nr 1388 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu gospodarowania środkami finansowymi przeznaczonymi na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Gminę Miejską 

Kraków wg druku nr 1388. 

W trakcie dyskusji, w której udział wzięli: Przewodniczący Bartłomiej Kocurek. 

Marta Patena, Bartłomiej Garda, przedstawiciele Związków Zawodowych chciano 

wiedzieć, kto może być wnioskodawcą, ile takich zapomóg udzielono, czy Związki 

Zawodowe muszą opiniować Regulamin jednocześnie zwracając uwagę, że pkt. 6 

Regulaminu dyskryminuje nauczycieli, którzy nie są członkami Związków 

Zawodowych, jak również na zły druk wniosku (nie ma nazwiska). Zastanawiano się 

także, czy nie powinien być tytuł: „Dla chorujących nauczycieli”, jak również czy nie 

można zwiększyć kwoty. 

Uzyskano wyjaśnienia od Dyrektora Jana Żądło oraz Przedstawicieli Związków 

Zawodowych, że przedstawiciele Związków Zawodowych są członkami Komisji (przy 

każdym Zespole Ekonomiki Oświaty jest Komisja), że paragraf 7 Regulaminu mówi, 

kto może być wnioskodawcą, że druk ten (dot. wniosku) funkcjonuje od dawna, że jest 

czas na składanie poprawek, a Wydział Edukacji to skoryguje (sprawa wniosku), 

odnośnie zapomóg - jest ich około 3 tys. i obejmuje to jeszcze nauczycieli emerytów. 

Co się tyczy zmiany tytułu, taki zapis jest w ustawie, co do kwestii zwiększenia kwoty 

przyznawanej pomocy zdrowotnej, kwoty tej nie można zwiększyć. 

Komisja w głosowaniu: 8 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1388. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu gospodarowania 

środkami finansowymi przeznaczonymi na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 1388 
(Opinia Nr 143/2009 z 17.11.2009 r.). 

 

 

Ad. 3 

Sprawy bieżące 
 

 

Brak. 
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Ad. 4 

Oświadczenia, komunikaty 
 

 

Brak. 

 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 16.45 zamknął 

posiedzenie. 

 

 
 

 

Przewodniczył: 

         Przewodniczący Komisji 

Bartłomiej Kocurek 
 

 

Protokołowała: 

 

Zofia Majka 

 

 


